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Abstract (en)

The lock (10) has a rotor (16) which rotates in an intermediate stator (14) which also rotates in the lock fixed body (12). Locking parts (66), such as
piston pairs, engaging the rotor and the intermediate stator cause them to rotate together in the absence of a key and free the rotor from the stator
after introduction of a key. An angular indexing roller (76) which indexes the intermediate stator relative to the body is installed radially between
indexing and retracted positions. In the indexing position the indexing roller is received in a notch (74) in the body. In the retracted position it is
moved radially inwards against a return spring (114). An outlet part (18,44) rotates in the body and rotates with the rotor by means of de-clutchable
drives (100,102). Declutching of these drives is caused by the indexing part when it is in the retracted position. The indexing part also immobilises
the outlet part relative to the lock body when it is retracted.

Abstract (fr)

L'invention propose un verrou (10) a rotor (16) débrayable, notamment pour la commande d'un ouvrant de véhicule automobile, du type comportant
un rotor (16), un stator intermédiaire (14) monté pivotant dans un corps fixe de verrou (12), et un organe (76) d'indexation angulaire du stator
intermédiaire (14) par rapport au corps fixe (12) qui est monté mobile radialement entre une position d'indexation et une position escamotée,
caractérisé en ce qu'il comporte un organe de sortie (18, 44) monté a rotation dans le corps fixe (12, 20, 26) du verrou et qui est lié en rotation

au rotor (16) par des moyens débrayables d'entrainement (100, 102) dont le débrayage est provoqué par l'organe d'indexation (76) du stator
intermédiaire (14) lorsqu'il est en position escamotée, et en ce que l'organe d'indexation angulaire immobilise I'organe de sortie (18, 44) en rotation
par rapport au corps fixe de verrou (12, 26) lorsqu'il est en position escamotée. <IMAGE>
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